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UCHWAŁA NR CXI/3024/23 

RADY MIASTA KRAKOWA 

z dnia 31 maja 2023 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej poszerzenia parku przy Forcie 52 „Borek” 

poprzez nabycie przez Gminę Miejską Kraków działki nr 96/400 obr. 69 

jednostka ewidencyjna Podgórze. 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2023 r. poz. 40) w związku art. 9 ust. 2 i art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach 

(Dz. U. z 2018 r. poz. 870, Dz. U. z 2021 r. poz. 1797) Rada Miasta Krakowa uchwala co następuje: 

§ 1. 1. Po rozpatrzeniu petycji (wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych: na podstawie przepisów o ochronie danych osobowych oraz 

art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Marta Kucharyk Kierownik Referatu Sesji RMK w Kancelarii Rady Miasta Krakowa), 

dotyczącej poszerzenia parku przy Forcie 52 „Borek” poprzez nabycie przez Gminę Miejską Kraków 

działki nr 96/400 obr. 69 jednostka ewidencyjna Podgórze, Rada Miasta Krakowa uznaje petycję za 

zasadną. 

2. Uzasadnienie stanowi załącznik do uchwały. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa do poinformowania składającego 

petycję o sposobie jej rozpatrzenia. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

  

 

Wiceprzewodniczący Rady 

Miasta Krakowa 

 

 

Michał Drewnicki 
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Załącznik do uchwały Nr CXI/3024/23 

Rady Miasta Krakowa 

z dnia 31 maja 2023 r. 

W dniu 2 marca 2023 r. wpłynęła do Rady Miasta Krakowa petycja (wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych: na podstawie przepisów o ochronie danych osobowych oraz art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Marta Kucharyk 

Kierownik Referatu Sesji RMK w Kancelarii Rady Miasta Krakowa), dotycząca poszerzenia parku przy Forcie 52 „Borek” 

poprzez nabycie przez Gminę Miejską Kraków działki nr 96/400 obr. 69 jednostka ewidencyjna 

Podgórze, która zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego obszaru „Kliny-

Gadomskiego II” przeznaczona jest na zieleń publiczną. 

Petycja została przekazana do Prezydenta Miasta Krakowa celem przygotowania 

i przedstawienia informacji umożliwiających jej rozpatrzenie przez Radę Miasta Krakowa. 

Prezydent Miasta Krakowa udzielając wyjaśnień poinformował, że petycja o tożsamej treści 

skierowana została również do Prezydenta Miasta Krakowa i pozostawała przedmiotem 

rozpoznania w ramach prowadzonego przez Urząd Miasta Krakowa postępowania wyjaśniającego. 

Prezydenta Miasta Krakowa udzielając odpowiedzi na petycję poinformował, że w toku 

prowadzonego postępowania w sprawie rozważenia możliwości pozyskania do zasobu gminnego 

działki nr 96/400 obr. 69 jedn. ewid. Podgórze na podstawie opinii Zarządu Zieleni Miejskiej 

w Krakowie oraz Zarządu Dróg Miasta Krakowa ustalono, że Gmina Miejska Kraków jest 

zainteresowana nabyciem przedmiotowej nieruchomości. Jednakże z uwagi na brak 

zabezpieczonych w budżecie Miasta Krakowa na 2023 r. środków finansowych przeznaczonych na 

powyższy cel, nie było możliwe złożenie przez Gminę Miejska Kraków oferty w ramach 

prowadzonego przez syndyka masy upadłości (wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych: na podstawie przepisów o ochronie 

danych osobowych oraz art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Marta Kucharyk Kierownik Referatu Sesji RMK w Kancelarii Rady 

Miasta Krakowa) postępowania dotyczącego sprzedaży z wolnej ręki tej nieruchomości. 

Jednocześnie Prezydent Miasta Krakowa zapewnił, iż w przypadku zaistnienia możliwości 

dokonania przesunięć środków finansowych w tegorocznym budżecie zostaną podjęte kroki mające 

na celu pozyskanie do zasobu gminnego przedmiotowej działki. 

W odniesieniu do wskazanej w treści petycji konieczności udrożnienia i konserwacji kanału 

odwadniającego fosę Fortu 52 „Borek” Prezydent Miasta Krakowa poinformował, że miejska 

jednostka organizacyjna Klimat-Energia-Gospodarka Wodna przeanalizuje możliwość 

przeprowadzenia prac w powyższym zakresie. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa po zapoznaniu się z informacjami 

przedstawionymi przez Prezydenta Miasta Krakowa uznała petycję za zasadną. 


